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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 

 

Protokół nr 12/2024 

z posiedzenia  Komisji Budżetu i Finansów w dniu 19 grudnia 2024 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej, w sali ślubów USC. 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14.45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków komisji. Przewodniczyła radna Urszula Choroba – 

Przewodnicząca Komisji. 

Obecni: 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Urszula Choroba 

3. Kacper Cichocki 

4. Michał Grzesik 

5. Patryk Konieczny 

6. Wojciech Krzyżanowski 

7. Tomasz Sokołowski 

  

Lista gości na posiedzeniu 

Burmistrz Wojciech Gdesz, Sekretarz Bartłomiej Adamski, Skarbnik Anna Szostak 

  

Uwag do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego 

realizacji. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Opinia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok. 

2. Opinia do projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

4. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
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5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 Opinia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta, szczególnie w odniesieniu do 

zmian jakie nastąpiły w stosunku do projektu złożonego w listopadzie. W załączeniu do protokołu 

– zestawienie zmian. 

Pani Skarbnik poinformowała o pozytywnej z uwagą opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

projektu uchwały 

Radny Patryk Konieczny zgłosił uwagę, że nie uwzględniono w budżecie środków na remont 

budynku LKS w Rudzie Kozielskiej. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie w kwestii wyrażenia opinii. Komisja 7 głosami 

„za” zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 

 

Ad. 2. Opinia do projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia 

Raciborska. 

Pani Skarbnik Anna Szostak powiedziała, że zapisy w WPF są odzwierciedleniem zapisów w 

uchwale budżetowej. 

Komisja w drodze głosowania jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 3. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Projekt uchwały odczytał w imieniu Klubu Radnych Razem Dla Rozwoju – Kacper Cichocki. 

Dyskusja dotyczyła zasadności zmiany formy przekazywania dotacji dla ZGKiM. Radny Cichocki 

zasygnalizował, że z uwagi na to, iż nie dostał odpowiedzi na złożoną interpelację, nie miał 

możliwości dokładnie uzasadnić wniosku. Radna Urszula Choroba zauważyła, że klub składa 

projekt, który jest w opozycji w stosunku do projektu złożonego przez Burmistrza. Burmistrz 

przypomniał, że jest organem wykonawczym.  Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta powiedziała, 

że Dyrektor Melnarowicz jest bardzo dobrym gospodarzem i środki o jakie wnioskuje są 

rzeczywiście potrzebne zakładowi. 

Radna Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zaproponowała, aby Dyrektor ZGKiM zorganizował spotkanie 

radnych w ZGKiM, żeby zapoznać się ze specyfiką pracy zakładu budżetowego.  
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały. Za 

pozytywna opinią głosował 1 radny, przeciw – 5, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały  negatywnie.  
 

Ad. 4,5 Opinia w sprawie projektu uchwały dot. zmian w budżecie gminy na 2024 rok. Opinia do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta powiedziała, że projekty w stosunku do omawianych na 

poprzednim posiedzeniu zmieniły się tym, że na wniosek Komisji dodano 89.700 zł dla GPWiK na 

pokrycie VAT. Sprawa została szczegółowo omówiona na poprzednim posiedzeniu, w dniu 

12.12.2024 (protokół nr 12). 

Komisja w drodze głosowania jednogłośnie pozytywnie  zaopiniowała oba projekty uchwał. 

  

Ad 6 . Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Choroba poinformowała o projekcie uchwały, który w drodze 

inicjatywy uchwałodawczej złożyli radni Sokołowski, Konieczny i Grzesik. Zgodnie z zapisami w 

Statucie Gminy, projekt powinien zostać przedłożony do właściwej komisji w celu zaopiniowania, 

co Przewodniczący uczynił. Projekt dotyczy stawki za gospodarowanie odpadami. 

Zaproponowano kwotę 32 zł. Poprosiła radnego Sokołowskiego o komentarz. Tomasz Sokołowski 

powiedział, że po rozmowie z pracownikami merytorycznymi zaproponowano kwotę 32 zł, jako 

optymalną dla systemu. Jest wypośrodkowana pomiędzy dwoma wcześniejszymi propozycjami.  

Instalacje, które były argumentem przy propozycji 29,50 zł jeszcze nie funkcjonują, natomiast 

bufor przy stawce 34,00 jest zbędnym kosztem w tym momencie. Radny Konieczny dodał, że 

stawka jest wyważona pomiędzy zbyt niską a za wysoką. 

Rady Marcin Czerniej zapytał, dlaczego w 2022 roku, jak były propozycje podniesienia opłaty za 

śmieci nie było to zrobione? Radna Sylwia Brzezicka-Tesarczyk odpowiedziała, że to pytanie 

należy zadać byłemu Burmistrzowi Pawłowi Masze. Radny Kacper Cichocki zapytał, skąd 

pochodzi propozycja stawki 34 zł. Odpowiedziała Anna Szostak, że stawka jest wyliczeniem 

matematycznym, do którego dodano bufor finansowy na wypadek dodatkowych kosztów. Taka 

sytuacja miała miejsce w tym roku, gdzie zwiększyła się ilość oddawanych odpadów i na 

podstawie prawa opcji gmina musiała zawrzeć dodatkową umowę na zagospodarowanie tego 

deficytu. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały. Za 

pozytywną opinią głosowało 5 radnych, przeciw – 1, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
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Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodnicząca podziękowała za udział i zamknęła posiedzenie. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

Urszula Choroba 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

 

 

  

Przygotowała: Ilona Burgieł 


